

TIME NOTIFICATION PROGRAMME 时限通知计划

Exclusively at **Pearl**

只在珍珠轩

For more information, please speak to a Responsible Gambling Ambassador or our staff at the Pearl counter. 効知再名迷聴 連点名事が酵毒士

欲知更多详情,请与负责任赌博大 使或珍珠轩柜台工作人员联系。

Know the line. Know when to stop. Stay in control.
NCPG Helpline: 1800-6-668-668
认清界线,应知适可而止,自我控制。
全国预防嗜赌援助热线: 1800-6-668-668

Informed Play

Time Notification

As part of the Informed Play initiatives at Marina Bay Sands, a tool to assist in time management has been designed and is now available to Sands Rewards Club and Paiza members who play in Pearl. The tool allows a Sands Rewards Club or Paiza member to track their own play through the time spent at play and be notified at selected intervals.

How Time Notification Works

Sands Rewards Club and Paiza members may use the tool to set time periods at which to receive notifications on their play in Pearl.

The use of the tool is voluntary and the tool is highly customisable with options available for the selection of play intervals and the mode(s) of notification, including an SMS sent to the member's mobile phone.

More Information and Registration

Please approach a Responsible Gambling Ambassador or our staff at the Pearl counter.

游戏通知

时限通知

作为滨海湾金沙游戏通知计划的一部分, 我们设计的时间管理辅助工具, 现已在珍珠轩推出, 让金沙尊赏会及御匾会会员使用。该工具允许金沙尊赏会或御匾会会员跟进自己在游戏中所花费的时间, 并在选定的时间间隔获得通知。

时限通知运作方式

金沙尊赏会及御匾会会员可使用该工具来设置在某时段接收在珍珠轩游戏的通知。

该工具的使用是自愿的,且可进行高度定制,能选择游戏间隔和通知方式,包括发送短讯到会员的手机。

更多详情和注册加入计划

请与负责任赌博大使或珍珠轩柜台的工作人员联系。



Our Responsible Gambling Ambassadors in the Casino can be identified by this badge



我们赌场内的负责任赌博大使 会佩戴这枚徽章

